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Protokół Nr XII/07 
z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej dnia 29 listopada 2007 r. 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

 
Ad 1) 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Robert Marcinkowski o godzinie 16.00 otworzył 

dwunastą sesję Rady Powiatu Gostyńskiego. 

Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

W Radzie Powiatu zasiada 19 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jest władna 

podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. Podczas stwierdzania quorum na sesji 

obecnych było 19 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 2) 
 

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski przedstawił proponowany porządek obrad 

XII sesji Rady Powiatu.  

Porządek posiedzenia został przyjęty w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad 3) 

 

Protokół Nr XI/07 z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 18 października2007 r. został 
przyjęty w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych.  

 

Ad. 4) 
Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski poinformował, że informacje z posiedzenia 

Zarządu Powiatu z 18 i 25 października oraz 6, 12-15 listopada br. zostały przekazane radnym 

wraz z materiałami na sesję.  

Następnie – kolejno Starosta Pan Andrzej Pospieszyński oraz Wicestarosta Pan Janusz Sikora 

poinformowali o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym oraz o odbytych spotkaniach.  
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Ad. 5) 
W punkcie „Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji oraz odpowiedzi na 
postawione pytania” radni zadali następujące pytania: 

 Radna Pani Elżbieta Palka: 

Ø Poruszając sprawę Komisji Bezpieczeństwa i Porządku oraz spotkania 

Starosty z Komendantami zapytała, czy Komisja ma już nowy Program 

„Bezpieczny Powiat Gostyński”, gdyż poprzedni stracił swoją ważność                

w 2006 roku.  

Ø W nawiązaniu do informacji z dnia 6 listopada br. (pkt 2 d) dotyczącej 

podjęcia przez Zarząd Powiatu uchwały w sprawie zatwierdzenia arkuszy 

organizacji szkół i poradni psychologiczno- pedagogicznej prowadzonych 

przez Powiat Gostyński w roku szkolnym 2007/2008 zapytała, czy była to 

pierwsza uchwała dotycząca roku szkolnego 2007/2008, czy też jest to 

aneks. Zwróciła uwagę, że w tym momencie szkoły pracowały dwa miesiące 

bez tak ważnego dokumentu.  

Ø Odnosząc się do przedłożonej radnym informacji na temat szpitala- oddział  

w Poniecu zapytała, jakie kwestie merytoryczne zostały już przedyskutowane 

z siostrami i w jakim kierunku to zmierza. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński odpowiadając na pytanie dotyczące Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku wyjaśnił, że obecnie kończy się kadencja tejże komisji a nowy 

program nie został jeszcze opracowany. Program zostanie przygotowany już dla nowej kadencji 

Komisji. Prace tej Komisji będą łączone z pracami Wydziału Starostwa właściwego ds. 

zarządzania kryzysowego. Wyjaśnił również, że w spotkaniu z Komendantami nie brali udziału 

wszyscy członkowie Komisji- spotkanie miało związek z wydarzeniem, które miało miejsce               

w ostatnią niedzielę. Chodziło tutaj o praktyczne przećwiczenie współdziałania podstawowych 

służb. Do działań Komendy Powiatowej Policji jak i Państwowej Straży Pożarnej włącza się 

również Ochotnicza Straż Pożarna. Ponadto właściwy wydział Starostwa jest informowany             

na bieżąco o takich zdarzeniach, aby w razie potrzeby – mając podpisane umowy                         

na zabezpieczenie pomieszczeń czy dodatkowego transportu- mogło współpodejmować 

decyzje co do uruchamiania dodatkowej pomocy i na bieżąco przekazywać informacje do 

Wojewody w tych sprawach. Dodał, że jest to niezwykle ważne biorąc pod uwagę zdarzenia,            

o jakich informują media, np. wywrócenie autobusu, gdzie należy zabezpieczyć miejsca,                 

w których można by umieścić pasażerów. W poprzedniej kadencji został zakupiony namiot, 

który można by było również w tym celu wykorzystać.  

Odpowiadając na pytanie dotyczące spotkań z siostrami poinformował, że ostatnio odbyły się 

dwa spotkania, z których jedno miało miejsce w Poznaniu, a drugie w Poniecu.  Zamierzeniem 

tych spotkań było, aby siostry wyartykułowały, czy są chętne do przejęcia i prowadzenia 

oddziału na takiej zasadzie, że w części obiektu mogą prowadzić ZOL, a część zadań 

dotyczących opieki długoterminowej mógłby szpital zlecać siostrom. Na dzisiaj powiat nie ma 
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możliwości wykupu tego obiektu i jego modernizacji. Jednocześnie powiat nie chce, aby oddział 

ten został zamknięty. Siostry wyraziły zdanie, że gdyby przejęły oddział, to przystąpią                  

do remontu głównego budynku i na ten czas należałoby przenieść w inne miejsce chorych.           

Tu siostry oczekują deklaracji pomocy ze strony powiatu w doprowadzeniu pawilonu do takiego 

stanu, aby tam można było przemieścić chorych. Nie ma jeszcze ostatecznych ustaleń w tym 

zakresie, gdyż najpierw należy zapoznać się z kosztorysem tego remontu, w jakim czasie jest 

wstanie powiat go przeprowadzić. Przejęcie nie nastąpi na pewno od 1 stycznia 2008 r.,                

a Dyrektor SP ZOZ został zobowiązany do zakontraktowania usług w Poniecu. Dyrektor              

SP ZOZ otrzymał z NFZ informację, że jest możliwe przejęcie w trakcie realizacji umowy z NFZ 

przez inny podmiot. Zapewnił, że w przypadku przejęcia tego budynku przez siostry, powiat nie 

zostanie obojętny na sytuację tego szpitala.   

 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora odpowiadając na pytanie dotyczące arkuszy 

organizacyjnych szkół wyjaśnił, że jest to aneks do arkusza, który został utworzony przed 

wakacjami.  

Sekretarz Pan Leszek Maliński dodał, że zmiana ta polegała na utworzeniu tekstu jednolitego 

arkusza.  

Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował ponadto, że każda zmiana arkusza wymaga 

zatwierdzenia uchwałą przez Zarząd Powiatu.  

 Radny Pan Mirosław Waluś odnosząc się do informacji z dnia 6 listopada br. (pkt. 2 g) 

dotyczącej podjęcia przez Zarząd Powiatu uchwały w sprawie ogłoszenia II przetargu 

nieograniczonego na sprzedaż lokalu użytkowego położonego w Pudliszkach zapytał, 

czy II przetarg również został nierozstrzygnięty. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński wyjaśnił, że II przetarg odbędzie się w grudniu br. 
 
 Radny Pan Krzysztof Wachowiak w związku z informacją na temat planów przenosin 

na czas remontu oddziału szpitalnego w Poniecu z głównego budynku do pawilonu 

zapytał, gdzie w tym czasie będzie działał gabinet rehabilitacyjny.  

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński poinformował, że budynek będzie remontowany 

etapami, więc pracownia rehabilitacyjna pozostanie na swoim miejscu do chwili, gdy remont 

obejmie i zajmowane przez nią pomieszczenia. Na czas remontu będzie poszukiwany inny 

lokal. Dodał, że pomoc zadeklarował też Burmistrz Ponieca Pan Kazimierz Dużałka. Ponadto, 

na prośbę właścicielki kuchni, pytano też siostry o jej przyszłość. Siostry potwierdziły, że widzą 

potrzebę funkcjonowania kuchni i stołówki.  

 Radny Pan Jarosław Jędrkowiak, w związku z informacją z 18 października br. (pkt. 

1b) dotyczącą negatywnego rozpatrzenia przez Zarząd Powiatu wniosku Automobilklubu 

Leszczyńskiego w sprawie wsparcia finansowego dla zawodnika Macieja Stróżyńskiego 

w Światowym Finale EASY KART BIREL we Włoszech, zapytał czy zawodnik ten jest 

mieszkańcem Powiatu Gostyńskiego.  
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Starosta Pan Andrzej Pospieszyński powiedział, że w tej chwili nie potrafi odpowiedzieć na to 

pytanie. Odpowiedź zostanie przekazana radnemu na piśmie.  

 

Ad. 6) 
Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski poinformował, że dnia 23 listopada br. 

interpelację w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gostyń na sporządzenie map 

do projektu zbiornika wodnego złożył radny Pan Krzysztof Deutsch. Interpelacja została 

przekazana do Zarządu Powiatu 

Interpelacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 7) 

 
Składanie zapytań radnych 

 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak przypomniał, że podczas ostatniej sesji Rady Powiatu 

omawiano kategoryzację dróg. Uchwała w tej sprawie miała być konsultowana z gminami. 

Podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej Ponieca pytał o to radnych, którzy stwierdzili, że nic na 

ten temat nie wiedzą. Zapytał, w jaki sposób i komu przekazano informację na ten temat, czy 

trafiła ona do Przewodniczącego Rady lub Burmistrza Ponieca.  

 

Radny Pan Mirosław Waluś zapytał, ile środków zostało już w tym roku przekazanych i czy 

ewentualnie jeszcze jakieś zostaną przekazane na Stowarzyszenie im. Bł. Edmunda 

Bojanowskiego w Grabonogu. Według informacji z ostatniego posiedzenia Stowarzyszenia 

przekazanej przez Dyrektora Pana Stanisława Srokę wynika, że miał otrzymać kwotę 15.000,           

a dotychczas otrzymał tylko 9.000 zł. Ponadto, w związku z reorganizacją lokalową wzrosły 

dodatkowo koszty funkcjonowania Stowarzyszenia z uwagi na konieczność płacenia czynszu za 

mieszkanie wykorzystywane na biuro. Radny zwrócił się do Zarządu Powiatu o zainteresowanie 

się tym Stowarzyszeniem. 

 

Ad. 8 a) 

Projekt uchwały w sprawie wezwania do złożenia oświadczeń lustracyjnych przedstawił 

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski. 

Poinformował, że przedkłada projekt uchwały w sprawie wezwania Skarbnika i Sekretarza 

Powiatu do złożenia oświadczeń lustracyjnych, co stanowi realizację normy art. 4 ust. 2 ustawy 

z dnia 7 września 2007r. o zmianie ustawy o ujawnianiu informacji o dokumentach organów 

bezpieczeństwa państwa z lat 1944-1990 oraz treści tych dokumentów. Jednocześnie 

zaproponował upoważnić Przewodniczącego Rady do wykonywania czynności związanych             

z realizacją przedmiotowego obowiązku, w tym do przekazania złożonych oświadczeń do Biura 

Lustracyjnego Instytutu Pamięci Narodowej. Na mocy tejże uchwały traci moc uchwała                
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Nr VI/39/07 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 26 kwietnia 2007 r. w sprawie przekazania 

oświadczeń lustracyjnych do Biura Lustracyjnego Instytutu Pamięci Narodowej. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 
Uchwała Nr XII/89/07 w sprawie wezwania do złożenia oświadczeń lustracyjnych została 
podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

 

Ad. 8 b) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Gostyńskiego                   

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy             

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2008, 

przedstawił Kierownik Biura Promocji i Rozwoju Powiatu Pan Michał Listwoń. 

Poinformował, że współpraca z organizacjami pozarządowymi jest ustawowym obowiązkiem 

powiatu. Zgodnie z art. 4 ust. 1 pkt 22 ustawy z dnia 5 czerwca 2003r. o samorządzie 

powiatowym powiat wykonuje określone ustawami zadania publiczne o charakterze 

ponadgminnym, w tym w zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi. Szczegółowo 

sferę współpracy organów administracji publicznej z organizacjami pozarządowymi określa 

ustawa z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Ustawa 

ta nakłada na organy administracji publicznej obowiązek realizacji zadań ze sfery publicznej, we 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego, o których mowa w art. 3 ust. 3 cytowanej ustawy, tj.:  

 1) osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi działającymi na podstawie przepisów               

o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku 

Państwa do innych kościołów i związków wyznaniowych oraz o gwarancjach wolności 

sumienia i wyznania, jeżeli ich cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 

publicznego, 

 2) stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego.  

Podstawowe znaczenie w tej kwestii ma art. 5 ust. 3 cytowanej ustawy nakładający na organ 

stanowiący jednostki samorządu terytorialnego obowiązek uchwalania rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. Przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego stanowi zatem 

wypełnienie ustawowego obowiązku rady wynikającego z ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. Uchwała ureguluje współpracę pomiędzy samorządem Powiatu 

Gostyńskiego, a organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego, określając zakres oraz formy tej współpracy. Wysokość środków finansowych 
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przeznaczonych na realizację zadań zleconych zostanie określona przez radę powiatu                    

w uchwale budżetowej. Projekt programu był konsultowany z organizacjami pozarządowymi. 

 

Przewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Grzegorz Marszałek poinformował, że Komisja złożyła wniosek o wykreślenie ze Wstępu 

Programu zdań: „Dziś mamy do czynienia z obywatelską apatią, a tzw. deficyt 
demokratyczny jest głęboki. Ludzie często koncentrują się przede wszystkim na swoich 
własnych sprawach, a sprawy publiczne, związane z ich szerzej rozumianą egzystencją, 
obchodzą ich coraz mniej”. 
Uzasadniając wniosek komisji Przewodniczący dodał, że przedmiotowy zapis jest krzywdzący  

w stosunku do organizacji, stowarzyszeń, które prężnie działają na terenie Powiatu 

Gostyńskiego. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z zaproponowaną zmianą pozytywnie.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Wniosek komisji został przyjęty w wyniku głosowania- 18 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
 

Uchwała Nr XII/90/07 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 
Gostyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.         
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                     

i o wolontariacie na rok 2008 została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”,               
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 8 c) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/06 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 28 

grudnia 2006 r. w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów i wydatków 

Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. przedstawił 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Andrzej Szumski. 

Poinformował, że przygotowana zmiana do uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr III/16/06          

z dnia 28 grudnia 2006r. polega na wprowadzeniu do zestawienia przychodów i wydatków 

Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007r. zmiany o kwotę 

40.000 zł przychodów z Urzędu Marszałkowskiego za gospodarcze korzystanie ze środowiska 

oraz wprowadzenia zadania wykonania kanalizacji sanitarnej na terenie parku przy Zespole 

Szkół Rolniczych w Grabonogu w kwocie 7.500,00 zł (ze względu na likwidację zbiornika p.poż. 

nastąpiła konieczność dobudowy odcinka kanalizacji gdyż brak połączenia z kanalizacją 

powodował zalewanie piwnic szkolnych) oraz dofinansowania zakupu samochodu ratowniczo-

gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Pogorzeli w kwocie 20.000,00 zł (konieczność 
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zakupu samochodu wynika z faktu, że dotychczas eksploatowany w OSP Pogorzela samochód 

marki Jelcz jest pojazdem 26-letnim i zostanie przekazany do OSP Głuchów gdzie 

eksploatowany jest 34-letni samochód marki Star). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Henryk 
Sadzki poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Józef 
Konarczak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr XII/91/07 w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/06 Rady Powiatu Gostyńskiego z 
dnia 28 grudnia 2006 r. w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów i 
wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. 
została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 

 

Ad. 8 d) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Pogorzela przedstawił 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński. 

Poinformował, że Burmistrz Gminy Pogorzela zwrócił się z prośbą o pomoc finansową na 

zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP w Pogorzeli. Zarząd na 

posiedzeniu w dniu 12 listopada przychylił się do wniosku i przyjął projekt uchwały Rady 

Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Pogorzela. Powiat 

dofinansował już  zakupy samochodów w poprzednich latach w innych gminach powiatu. 

Kupno ww. samochodu wpłynie na poprawę bezpieczeństwa mieszkańców powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Henryk 
Sadzki poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radny Pan Grzegorz Marszałek poinformował, że w poprzedniej kadencji udało się 

wypracować stanowisko, zgodnie z którym samorząd powiatowy wspiera zakup samochodów 

dla ochotniczych straży pożarnych, które funkcjonują w krajowym systemie ratowniczo- 

gaśniczym. Wsparcie Gminy Pogorzela jest dobrym posunięciem, gdyż na powiat gostyński trafi 

już piąty samochód ratowniczo- gaśniczy, w sumie będzie już osiem nowych samochodów. 

Dodał, że od zakupu pierwszego samochodu dla Gminy Borek minęło już 10 lat. Poinformował 

również, że średni samochód ratowniczo- gaśniczy kosztuje 430.000 zł, gdzie samorząd gminny 

czy OSP musi wpłacić kwotę 150.000 zł a pozostałe środki pochodzą z Wojewódzkiego               
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czy Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska bądź też z firm ubezpieczeniowych. W imieniu 

strażaków z Pogorzeli podziękował za wsparcie finansowe tego zakupu.  

 

 

Uchwała Nr XII/92/07 w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Pogorzela została 
podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 

 

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski ogłosił przerwę. 
Obrady wznowiono o godz. 17:15. 

 

Ad. 8 e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/30/2007 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia  

15 marca 2007r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania 

przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Poinformował, że w dniu 30 lipca 2007 r. weszła w życie ustawa z dnia 15 czerwca 2007 r. o 

zmianie ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych oraz o zmianie niektórych innych ustaw (Dz. U. 2007 Nr 115 poz. 791). 

Ustawa wprowadza duże zmiany w obszarze zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej osób 

niepełnosprawnych realizowanych przez Starostę, a finansowanych ze środków PFRON. 

Ustawodawca też dokonując wyżej opisanych zmian zobowiązał ministra właściwego do spraw 

zabezpieczenia społecznego do wydania odpowiednich przepisów wykonawczych. Jednakże do 

tej pory nie ukazały się rozporządzenia, które określiłyby tryb postępowania w poszczególnych 

sprawach, wzór wniosku i elementy umowy, niezbędną dokumentację, sposób i terminy 

rozpatrywania wniosków przez Starostę i in. Zaistniała sytuacja prawna powoduje, że środki 

przydzielone na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej w większości nie mogą zostać 

rozdysponowane w tym obszarze. W związku z powyższym proponuje się przesunięcie środków 

z zadania nr 4 w załączniku nr 2 zwrot kosztów szkoleń osób niepełnosprawnych poniesionych 

przez pracodawców w kwocie 15 000 na zadanie nr 3 w załączniku nr 1 dofinansowanie 

zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze 

przyznawane osobom niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów. W wyniku 

zmiany kwota przeznaczona na to zadanie wyniesie 380 326 zł. Przeniesienia te pozwolą na 

pełne wykorzystanie przez Powiat Gostyński środków otrzymanych z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, z uwzględnieniem aktualnych potrzeb środowiska osób 

niepełnosprawnych i ich rodzin. Zmiany proponowane przez obsługujący to zadanie Wydział 

Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego zostały uzgodnione z Powiatowym 

Centrum Pomocy Rodzinie oraz Powiatowym Urzędem Pracy. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Henryk 
Sadzki poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Alfred Siama poinformował, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski przedstawił opinię Powiatowej Społecznej 

Rady ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Rada zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Opinia Rady stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr XII/93/07 w sprawie zmiany uchwały Nr V/30/2007 Rady Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 15 marca 2007r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na 
poszczególne zadania została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 8 f) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od Gminy Gostyń 

nieruchomości położonej w Gostyniu przy ul. Przy Dworcu przedstawił Naczelnik Wydziału 

Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami Pan Ryszard Jankowiak.  

Poinformował, że przedmiotowa nieruchomość, stanowiąca własność Gminy Gostyń, składa się 

z działek nr: 1677/3, 1677/4, 1677/5, 1677/6, 1677/7, 1677/8, 1677/9, 1677/10 i 1677/11               

o łącznej powierzchni 0,0508 ha, zapisanych w księdze wieczystej KW nr 22558 oraz działki nr 

886/3 o powierzchni 0,0992 ha, zapisanej w księdze wieczystej KW nr 36731.Z wnioskiem            

o zbycie nieruchomości na rzecz Powiatu Gostyńskiego zwrócił się do Burmistrza Gostynia 

Zarząd Powiatu Gostyńskiego w sierpniu 2006 r. Wniosek ten uzasadniony był planowaną 

modernizacją szpitala w Gostyniu, związaną z koniecznością jego dostosowania do wymagań 

określonych przez Ministra Zdrowia. Na nabytej nieruchomości miałby znajdować się parking, 

wjazd na teren szpitala oraz wyjazd. Rada Miejska w Gostyniu w Uchwale Nr XV/125/07 z dnia 

26 października 2007 r. wyraziła zgodę na dokonanie darowizny na wskazany przez Zarząd 

Powiatu cel publiczny. Nabycie będzie miało charakter nieodpłatny. Powiat poniesie koszty 

sporządzenia aktu notarialnego oraz opłatę sądową za wpis własności w księdze wieczystej. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Henryk 
Sadzki poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radny Pan Henryk Sadzki zapytał, jak daleko będzie sięgała ta działka, czy będzie to granica 

własności Spółdzielni Mleczarskiej do parkanu. Zapytał, czy będzie możliwość przejścia na 

zapleczu rzeki Brzezinki w kierunku dworca PKS. Obecnie ten ciąg pieszy istnieje.  

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński powiedział, że w tej chwili nie jest wstanie tego 

zagwarantować. Należałoby zajrzeć do koncepcji zagospodarowania terenu. Ponadto gmina 

przekazuje teren, który ma służyć głównie w celu obsługi szpitala- ma tam być wjazd i wyjazd 

dla karetek. Być może przejście tamtędy nie będzie tak proste, jak to ma miejsce w tej chwil. 

Teren ten ma służyć przede wszystkim obsłudze szpitala.  

Radny Pan Henryk Sadzki zwrócił uwagę na przejście od jednego ciągu komunikacyjnego-        

od portierni w kierunku szpitala i dalej wzdłuż dawnych stanowisk autobusowych. Zapytał,           

czy będzie przejście w kierunku cukrowni od kierunku banku BZ WBK.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski poparł wniosek radnego Sadzkiego. Dodał, 

że trudno wyobrazić sobie, aby ten ciąg dla pieszych miał zniknąć. Wyraził przekonanie,                

że możliwe jest połączenie jednej i drugiej funkcji.  

Radny Pan Henryk Sadzki zwrócił uwagę, że są obecnie dwa ciągi piesze- w kierunku: od 

strony kina do byłego przystanku PKS i dalej w kierunku cukrowni. 

Radna Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że dzisiaj nikt nie da gwarancji, co kiedyś szpital 

zechce zrobić, ale kierując się zdrowym rozsądkiem ogradzanie tego placu nie byłoby 

rozsądne, ponieważ karetki muszą swobodnie wjeżdżać i wyjeżdżać z terenu szpitala. Nic nie 

stoi na przeszkodzie, aby te przejścia funkcjonowały w dotychczasowy sposób. Zwrócił uwagę, 

że przejście dla pieszych to praktycznie przykryta rzeka Brzezinka, więc i tak nic tam nie może 

powstać.  

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński zwrócił uwagę, że jeżeli tam będzie wjazd i wyjazd 

karetek, to może to stanowić pewne zagrożenie dla pieszych. Koncepcja wykorzystania terenu 

musi zostać dopracowana tak, aby służył on i karetkom i pieszym.  

Radny Pan Henryk Sadzki stwierdził, że należy zapewnić istniejące ciągi pieszych. Wjazd             

i wyjazd karetek może zostać zorganizowany poprzez ustawienie automatów. Ponowił wniosek 

o pozostawienie istniejących ciągów pieszych.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski poparł wniosek przedmówcy. Dodał,              

że ciąg pieszy jest tak wkomponowany w tę cześć Gostynia, że trudno sobie wyobrazić, aby go 

nie było. Ponadto zwrócił uwagę na usytuowanie Państwowej Straży Pożarnej, gdzie również 

jednostka wyjeżdżając do akcji musi pokonać fragment chodnika.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał, czy zostanie w koncepcji zagospodarowania tego 

terenu również rozważona możliwość przejazdu z parkingu usytuowanego przed głównym 

wejściem do szpitala w kierunku parkingu na placu po PKS. Większość pacjentów przyjeżdża 
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swoimi samochodami, bądź ktoś ich przywozi. W tej chwili trudno zaparkować przed szpitalem, 

a aby dojechać do drugiego parkingu trzeba objechać pół Gostynia.  

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński stwierdził, że przejście mogłoby zostać, ale zwrócił 

uwagę, że jest to sygnał, iż Gmina Gostyń mogłaby partycypować w kosztach zabezpieczenia 

bezpiecznego przejścia przez ten teren w postaci sygnalizacji świetlnej czy też barierek. 

Stwierdził, że z pewnością w tym temacie zostanie osiągnięte jakieś porozumienie. 

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski powiedział, że jeżeli Starosta oczekuje 

jakiejś deklaracji od pracowników urzędu miejskiego, to z pewnością takiej nie otrzyma.  

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński zwrócił uwagę, że nie chodzi tutaj o deklarację, lecz           

o możliwość przeprowadzenia rozmów na ten temat. Odpowiadając na pytanie radnego Pana 

Wachowiaka, Starosta powiedział, że przejazd jest możliwy, ale przede wszystkim należy 

zapewnić bezpieczny wjazd i wyjazd karetek. To będzie podstawowa funkcja tego terenu. 

Dodał, że parking jest dość ciasny i zapewne problem będzie powracał.  

Radny Pan Zdzisław Kowalczyk stwierdził, że Starosta rozwiał jego wątpliwości. Zapytał, czy 

przekazanie tego terenu przez miast było wymuszone, czy też miasto daje ten teren- jeżeli tak- 

to może zrobić zastrzeżenia. Należy rozważyć możliwość zachowania ciągów dla pieszych. 

Jednocześnie radny powiedział, że z doświadczenia wie, iż ludzie chodzą nie tam gdzie się 

buduje ulice, lecz robią skróty. 

Radny Pan Henryk Sadzki zwrócił uwagę, że bez względu na to z jakimi zastrzeżeniami 

miasto przekazało grunty, radni powiatowi również korzystają lub będą korzystać z tego 

przejścia. Przy wcześniejszym prosperowaniu linii PKP z tego przejścia korzystali ludzie                  

z Osiedla 1000- lecia i innych miejsc Gostynia. Dzisiaj korzystający z PKS-u również tędy się 

przemieszczają. 

Radny Pan Grzegorz Marszałek powrócił do wypowiedzi nawiązującej do wyjazdu karetek           

z siedziby Straży na ul. Wrocławskiej, gdzie nigdy nie doszło do wypadku z udziałem pieszych. 

Dobrym obyczaje Polaków jest ustąpienie pierwszeństwa pojazdowi uprzywilejowanemu. 

Ponadto zbliżające się do szpitala pogotowie nie pojedzie z prędkością 100 km/h.  

 

Uchwała Nr XII/94/07 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od 
Gminy Gostyń nieruchomości położonej w Gostyniu przy ul. Przy Dworcu została podjęta 
w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”. 

 
Ad. 8 g) 

Projekt uchwały sprawie zmian budżetu i w budżecie na 2007 rok przedstawiła Skarbnik Pani 

Eleonora Gościniak. 

Poinformowała, że Zarząd na posiedzeniu w dniu 15 listopada 2007 roku przyjął projekt 

uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2007 

rok. 
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I. Zmiany w planie dochodów 

1. Zwiększenie planu dotacji celowej o kwotę 25.000 zł na dofinansowanie Zespołu 

ds. orzekania o niepełnosprawności - dz. 853 rozdz. 85321 § 2110. 

2. Zwiększenie planu dotacji celowej o kwotę 240 zł na sfinansowanie prac komisji 

kwalifikacyjnych i egzaminacyjnych powołanych do rozpatrzenia wniosków nauczycieli 

o wyższy stopień awansu zawodowego - dz. 801 rozdz. 80195 § 2130. 

3. Zwiększenie planu dotacji celowej o kwotę 1.840 zł dla Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 

Budowlanego - dz. 710 rozdz. 71015 § 2110. 

4. Zmniejszenie planu dotacji celowej o kwotę 4.934 zł dla KPPSP o kwotę niewykorzystanych 

środków z rezerwy celowej - dz. 754 rozdz. 75411 § 2110. 

5. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 50.000 zł z tyt. otrzymania środków od Rady 

Rodziców przy ZSOiZ w Krobi na rozbudowę budynku szkoły - dz. 801 rozdz. 80130 § 0970. 

6. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 1.200 zł z tyt. wpływu środków dla ZSS w Brzeziu - 

dz. 801 rozdz. 80111 § 0970. 

7. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 387 zł  z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa na wypłaty za prowadzenie upraw leśnych - dz. 020 rozdz. 02001 § 2460. 

8. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 45.000 zł z tyt. darowizn na zakup samochodu oraz 

sprzętu dla KPPSP w Gostyniu od firmy Fix Filtrom – 20.000 zł , PZU – 2.000 zł, Huty Szkła 

GLOSS S.A. w Poniecu – 3.000 zł – dz.754 rozdz.75411 § 0960. 

9. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 20.848 zł z tyt. wpłat na Dom Dziecka w Bodzewie  – 

852  rozdz. 85201 § 0970. 

10. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 20.000 zł z tyt. wpływów za odprowadzanie 

dochodów za wieczyste użytkowanie – dz. 700 rozdz. 70005 § 2360. 

11. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 20.000 z tyt. większych wpłat w Starostwie - dz. 750 

rozdz. 75020 § 0970. 

12. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 25.000 zł tyt. większych wpłat za zajęcie pasa 

drogowego – dz. 756 rozdz. 75618 § 0490. 

13. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 80.000 zł tyt. większych wpływów od powiatów za 

pobyt dzieci w Domu Dziecka w Bodzewie – dz. 852 rozdz. 85201 § 2320. 

14. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 8.553 zł z tyt. niewykorzystanych środków wydatków 

niewygasających – dz. 758 rozdz. 75814 § 0970. 

15. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 23.000 z tyt. uzyskanych dochodów ze sprzedaży 

ciągników i przyczepy w ZSR w Grabonogu – dz. 801 rozdz. 80130 § 0870. 

Plan dochodów po zmianach zwiększa się o kwotę 321.068 zł. 

II. Zmiany w planie wydatków 

1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 387 zł na wypłaty za prowadzenie upraw leśnych - 

dz. 020 rozdz. 02001 § 3030. 
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2. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 13.201 zł na dofinansowanie Zespołu ds. orzekania 

o niepełnosprawności - dz. 853 rozdz. 85321 § 4010 – 600zł, § 4170 – 1.600 zł, § 4300 - 

8.865 zł, § 4400 – 2.136 zł. 

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 42.008 zł na zadanie:” Przebudowa mostu 

w Gostyniu ul. Fabryczna”– dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

4. Utworzenie rezerwy na inwestycje w kwocie 50.000 zł na rozbudowę budynku szkoły 

ZSOiZ w Krobi - dz. 758 rozdz. 75818 § 6800. 

5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 20.000 zł na pomoc finansową dla Gminy Pogorzela 

na dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo - gaśniczego dla OSP w Pogorzeli – 

dz. 754 rozdz. 75412 § 6300. 

6. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 60.000 zł na zakup samochodu rozpoznawczo - 

ratowniczego dla KPPSP oraz zakup sprzętu – dz.754 rozdz.75411 § 6060 – 53.462 zł i § 

4210 – 3.538 zł . 

7. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 1.200 zł dla ZSS w Brzeziu – dz.801 rozdz.80111           

§ 4300. 

8. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 88.932 zł w Domu Dziecka w Bodzewie na 

wynagrodzenia i pochodne dla nauczycieli wynagradzanych z karty nauczyciela, umowy 

zlecenia, zwrot za wykształcenie ucznia, na wydatki rzeczowe, zakup wyposażenia                 

i remonty – dz.852 rozdz.85201. 

9. Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 4.934 zł w KPPSP o kwotę niewykorzystanych 

środków z rezerwy celowej - dz. 754 rozdz. 75411 § 4080 – 2418 zł i § 4060 – 2516 zł. 

10. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 7.000 zł w ZSOiZ w Pogorzeli na zakup opału – dz. 

801 rozdz. 80120 § 4260 – 4.000 zł i rozdz. 80130 § 4260 – 3.000 zł. 

11. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 36.500 zł w ZSR w Grabonogu na zakup opału, 

remonty, usługi komunalne – rozdz. 80130 § 4210 – 23.500 zł, § 4270 – 2.000 zł, § 4300 – 

6.000 zł, rozdz. 85410 § 4210 – 5.000 zł. 

12. Przeniesienie w planie wydatków w dziale 852 rozdz. 85202 - zmniejszenie wydatków 

inwestycyjnych - na windę w Rogowie 197.630 zł § 6050 a zwiększenie wydatków 

bieżących na zakup wyposażenia i remontów w domach pomocy społecznej § 4210. 

13. Zmiany w planie wydatków pomiędzy paragrafami: 

- z wydatków inwestycyjnych w dz. 851 rozdz. 85111 na szpital z § 6050 na 

dotacje dla szpitala na remont oddz. Chirurgicznego § 6220- 30.000 zł, 

- w jednostkach: Starostwie, PCPR. 

Plan wydatków po zmianach zwiększa się o kwotę 321.068 zł 

III. W związku ze zmianami w zadaniach inwestycyjnych dokonuje się zmian w załącznikach 

wydatków inwestycyjnych 

1. W załączniku nr 3 Wykaz inwestycji jednostek budżetowych finansowanych z budżetu 

powiatu :  
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- zwiększa się zadanie pn. „ Przebudowa mostu w Gostyniu ul. Fabryczna” o kwotę 

42.008 zł, 

- zmniejsza się zadanie pn. „ Budowa windy w DPS w Rogowie” o kwotę 197.630 zł. 

2.  W załączniku nr 5 Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2007-2009 zmniejsza się zadanie pn. „Modernizacja SP ZOZ                

w Gostyniu” o kwotę 30.000 zł. 

IV. Dokonuje się zmian w załączniku: „Plan przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki i Wodnej na 2007 rok” – zwiększa się przychody i wydatki. 

V. Dokonuje się zmian w załączniku: „Plan przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2007 rok” – przesunięć pomiędzy 

paragrafami. 

 

Zarząd na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2007 r. przyjął autopoprawkę do uchwałę Rady 

Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2007 r. 

I. Zmiany w planie dochodów 

1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 997 zł z tyt. zwrotu kosztów za opracowanie 

uproszczonych planów urządzenia lasów z Gminy Poniec – dz.020 rozdz.02002  

§ 0970. 

2. Przesunięcia w planie dochodów pomiędzy paragrafami w KPPSP w Gostyniu –                   

z § 0960 darowizny na § 0970 wpływy z różnych dochodów - 22.000 zł. 

II. Zmiany w planie wydatków 

1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 997 zł na opracowanie inwentaryzacji stanu lasu 

dla lasów nie stanowiących własności Skarbu Państwa – dz.020 rozdz.02002 § 4300. 

2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 3.000 zł na założenie instalacji elektrycznej  

w nowej klasie komputerowej w ZSOiZ w Pogorzeli – dz.801 rozdz.80120 § 4270. 

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 12.000 zł dla ZSR w Grabonogu na dostosowanie 

pomieszczeń dla potrzeb projektu „Centra kształcenia na odległość na wsiach” (zwrot 

kosztów nastąpi w roku 2008) – dz.801 rozdz.80146 § 4210 – 3.500 zł, § 4270 –            

8.500 zł. 

4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 19.000 zł na pokrycie kosztów energii elektrycznej 

w budynku przy ul. Poznańskiej – dz.700 rozdz.70005 § 4260. 

5. Zmniejszenie rezerwy celowej na zadania oświatowe o kwotę 20.000 zł - dz.758 

rozdz.75818 § 4810. 

6. Zmniejszenie planu wydatków w PUP o kwotę 14.000 zł – z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów energii – dz. 853 rozdz. 85333 § 4170 – 1.000 zł, § 4270 – 4.000 zł, § 4370 - 

6.000 zł, § 4700 - 3.000 zł.   

7. Przesunięcia z w planie wydatków w DD w Bodzewie, ZSOiZ w Krobi i Starostwie 

Powiatowym. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Henryk 
Sadzki poinformował, że Komisja składa wniosek o wykreślenie wydatku opisanego w pkt 

13 uzasadnienia do projektu uchwały tj. „Zmiany w planie wydatków pomiędzy 
paragrafami: - z wydatków inwestycyjnych w dz. 851 rozdz. 85111 na szpital z § 6050 na 

dotacje dla szpitala na remont oddz. Chirurgicznego § 6220 – 30 000 zł.”.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz ze złożonym wnioskiem pozytywnie.  

 

Radna Pani Elżbieta Palka zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetu, Inwestycji                

i Rozwoju Gospodarczego Pana Henryka Sadzkiego z zapytaniem, czy w sprawie zmiany 

pomiędzy paragrafami zostało cokolwiek wyjaśnione. 

Radny Pan Henryk Sadzki odpowiedział, że żadnych wyjaśnień w tym temacie nie otrzymał.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zapytał, czy Pani Skarbnik uczestniczyła             

w posiedzeniu Komisji oraz czego dotyczyły te wątpliwości- chodzi o 30.000 zł  

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak powiedziała, że został złożony wniosek przez radnego 

Pana Leszka Kamińskiego o przeznaczenie środków- jeżeli pozostaną z inwestycji- na 

dofinansowanie chirurgii, w tym zakup sprzętu. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Zarządzania i Inwestycji Pani Elżbieta Mikstacka dodała, że 

podczas VIII sesji Rady Powiatu w dniu 28 czerwca br. radny Pan Leszek Kamiński mówił                

o konieczności dofinansowania zakupu sprzętu na potrzeby oddziału chirurgicznego szpitala          

w Gostyniu. Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy zamierza w tej sprawie złożyć wniosek 

odpowiedział, że wnioskuje o przekazanie środków w wysokości 30.000 zł na potrzeby oddziału 

chirurgicznego.  

Radny Pan Leszek Kamiński potwierdził, że tak właśnie brzmiał jego wniosek- na oddział 

chirurgiczny na zakup sprzętu. Natomiast Przewodniczący sugerował, aby nie uściślać, że ma 

zostać zakupiony sprzęt, a dopiero po decyzji o przekazaniu środków zostanie podjęta decyzja, 

co ma zostać zakupione, jaki konkretnie sprzęt. Rada przegłosowała ten wniosek. Radny 

podtrzymał swój wniosek o przekazaniu tych środków na zakup sprzętu.  

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak dodała, że zapis § 6220, stanowi, że jest to dotacja na 

dofinansowanie zakupów inwestycyjnych, co nie przeszkadza ujęciu tej kwoty w tym właśnie 

paragrafie, ponieważ to umowa określi, czy to będzie na zakup sprzętu, czy usług 

remontowych. Rada może wyrazić swoją wolę i przeznaczyć tę kwotę na zakup sprzętu.  

Sekretarz Pan Leszek Maliński wyjaśnił, że Wydział Oświaty Spraw Społecznych                                 

i Zarządzania Kryzysowego kontaktował się w tej sprawie z Dyrektorem szpitala, aby ustalić, jak 

najlepiej te pieniądze wykorzystać. 

Radny Pan Henryk Sadzki zwrócił uwagę, że istotne jest tutaj to, że Rada wnioskowała                  

o środki z przeznaczeniem na sprzęt, ale należy przy tym uwzględnić również to, że ktoś jest 

Dyrektorem danej jednostki i należy z nim skonsultować, na co powinny zostać wykorzystane. 

Sekretarz Pan Maliński powiedział to, czego nie przekazała Skarbnik, że z Dyrektorem           

SP ZOZ zostały przeprowadzone rozmowy, na podstawie których można wnioskować, że Pan 
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Dyrektor uważa, żeby te środki wykorzystać na inny cel. Gdyby takie wyjaśnienie padły                  

na samym początku, to być może rozwiałyby wątpliwości, które tutaj się nasuwają.  

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak powiedziała, że z Wydziału Oświaty otrzymała informację, 

że Dyrektor SP ZOZ chce te środki przeznaczyć na remonty, dlatego uzasadnienie                      

do przedmiotowej uchwały zostało w ten sposób napisane. 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował, że na posiedzeniu Rady Społecznej 

działającej przy SP ZOZ Dyrektor wskazywał, aby te 30.000 zł  przeznaczyć na prace 

remontowe. Sprawy sprzętów Dyrektor zamierza rozwiązać w inny sposób, np. w sprawie 

kardiomonitora deklarację złożył Burmistrz Krobi.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zapytał, czy jest możliwe określenie dzisiaj, 

na co te pieniądze mają zostać przeznaczone.  

Radny Pan Leszek Kamiński poinformował, że zakupiony miał zostać kardiomonitor                       

i pulsometr. Sala wybudzeń na oddziale chirurgii wyremontowana została w miesiącu lipcu               

i cztery miesiące stoi pusta- bez monitorów. Dodał, że nie wyobraża sobie funkcjonowania 

szpitala bez wyposażenia. Rada coś zaproponowała a radny rozmawiał z ordynatorem oddziału 

chirurgii, który popiera ten wniosek, stąd też radny nie widzi innego rozwiązania, jak zakup 

sprzętu.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zwrócił się z apelem do radnego Pana 

Kamińskiego, aby sformułował wniosek, nad którym można by debatować i który można by 

poddać pod głosowanie. Ponadto zwrócił się z pytaniem do Skarbnik Pani Gościniak 

dotyczącym klasyfikacji. Komisja Budżetu przyjęła wniosek, aby tej planowanej zmiany                    

w projekcie uchwały nie przyjmować, co nie oznaczałoby, że te 30.000 zł zniknie                              

z tegorocznego budżetu, lecz środki te będą na innym paragrafie.  

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak wyjaśniła, że środki te znajdą się na zakupach 

inwestycyjnych w Starostwie .  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zapytał, czy wydatki inwestycyjne 

oznaczają zakupu. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak wyjaśniła, że jest to § 6060, gdzie jest taka procedura,          

że Wydział Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego wykonuje to zadanie           

na podstawie wykazu potrzeb sporządzonego przez Dyrektora SP ZOZ, ale sprzęt zakupuje 

powiat i przekazuje go szpitalowi. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński zaproponował, aby propozycje radnego Pana 

Kamińskiego potraktować jako wniosek i poddać pod głosowanie. Dodał, że nie ma sensu 

czekać z tą zmianą do kolejnej sesji, gdyż nie zdążymy wydać tych pieniędzy do końca roku.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski poparł wniosek Starosty dodając,                 

że kolejna sesja będzie najprawdopodobniej po świętach.  

Radny Pan Henryk Sadzki zwrócił uwagę, że przy obecnym zapisie dysponentem środków jest 

Starostwo, przy zmianie- środkami tymi dysponować będzie szpital.  
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Skarbnik Pani Eleonora Gościniak wyjaśniła, że przy obecnym zapisie proponowanym przez 

Zarząd Powiatu, szpital będzie musiał ściśle wywiązać się z warunków umowy, jeżeli nie 

wykorzysta środków zgodnie z umową, to wówczas będzie zmuszony zwrócić dotację. Jeżeli 

wprowadzimy § 6060 zakupy inwestycyjne, to wtedy środki te pozostaną w Starostwie, Wydział 

Oświaty zajmie się zakupem i dalej przekaże sprzęt szpitalowi.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski powtórnie zaapelował do radnych                   

o formułowanie wniosków.  

Radny Pan Mirosław Waluś stwierdził, że celem Rady od samego początku było 

wydatkowanie 30.000 zł zgodnie z wolą wnioskodawcy, tj. na doposażenie w sprzęt. Nie miało 

natomiast zostać skonsumowane na remonty, czy niesprzętowe zakupy. W związku z tym 

zawnioskował, aby pieniądze te otrzymał szpital, ale pod warunkiem, że przeznaczy je na 

doposażenie w sprzęt na oddziale chirurgii.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski powiedział, że dzisiejszy zapis mówi                  

o dotacji dla szpitala na remont oddziału chirurgicznego. Precyzując wniosek radnego Walusia, 

miały to brzmieć w ten sposób: „dotacja dla szpitala na wyposażenie oddziału chirurgicznego”.  

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak zwróciła uwagę, że nie można zmienić treści paragrafu, 

gdyż wynika to z treści klasyfikacji budżetowej, można natomiast wprowadzić zamiast § 6220 - 

§ 6060 zakupy inwestycyjne, ale wtedy zakupy robi Starostwo.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek zapytał, czy były konsultacje z dyrektorem naczelnym 

szpitala, gdyż mówi się tu o rozmowach z ordynatorem, a należy wziąć pod uwagę, że mamy 

już koniec roku i nie wiadomo, czy będzie możliwość dokonania takich zakupów do końca tego 

roku.  

Radny Pan Zdzisław Kowalczyk poparł stanowisko przedmówcy, aby wysłuchać zdania 

Dyrektora SP ZOZ. Uczestnicząc w pracach Rady Społecznej zauważył, że każdy ordynator 

chce jak najwięcej dla siebie załatwić. Zaapelował, aby środki te przekazać szpitalowi, a tam 

Dyrektor sam zdecyduje na co je wydatkować. Być może jakiś mały remont jest jeszcze 

potrzebny, a resztę można przekazać na zakup sprzętu.  

Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Pan Marek 
Smektała poinformował, że były prowadzone rozmowy z Dyrektorem SP ZOZ. Naczelnik 

przedstawił również treść korespondencji pomiędzy Wydziałem Starostwa a Dyrektorem 

szpitala. Otóż dnia 8 sierpnia br. do Dyrektora szpitala zostało wysłane pismo informujące                  

o pozytywnym rozpatrzeniu przez Zarząd Powiatu wniosku radnego Pana Leszka Kamińskiego 

o wyasygnowanie kwoty 30.000 zł ze środków przeznaczonych w budżecie powiatu na 

przebudowę i rozbudowę oddziału ginekologiczno- położniczego szpitala i przeznaczenie jej na 

oddział chirurgii , gdzie jest remontowana sala pooperacyjna i sala wybudzeń, Jednocześnie            

w piśmie zawarta została prośba o szczegółowe określenie potrzeb w zakresie przeznaczenia 

przedmiotowych środków. Odpowiadając na ww. pismo Dyrektor SP ZOZ poinformował pismem 

z dnia 25 października br., iż koszt robót remontowych w sali pooperacyjnej w zakres których 

wchodzą wewnętrzne prace posadzkarskie, instalacyjne, centralnego ogrzewania, elektryczne               
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i wykończeniowo- malarskie wynosi 34.000 zł. Ponadto poinformował, że planowane jest 

doposażenie oddziału chirurgii ogólnej w nowy sprzęt medyczny monitorujący funkcje życiowe.  

Wicestarosta Pan Janusz Sikora stwierdził, że intencja radnego była taka, aby był sprzęt, 

natomiast przeszło to jako ogólne przełożenie z oddziału ginekologiczno- położniczego na 

chirurgię ogólną. Dyrektor na posiedzeniu Rady Społecznej wyraźnie mówił, że te pieniądze 

należałoby przeznaczyć na remont, natomiast przy akceptacji sprzętu, który szpital ma zakupić- 

a jest to histeroskop, ultrasonograf i inkubator. Członkowie Rady zwracali uwagę za zakup 

kardiomonitora. Dyrektor został zobowiązany do pozyskania tego sprzętu.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zwrócił się z pytaniem do Skarbnika Pani 

Eleonory Gościniak, czy zapis §6220 – a więc przekazanie tych pieniędzy w formie dotacji dla 

szpitala, umożliwi szpitalowi z tych pieniędzy zakup wyposażenia. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak potwierdziła, że umożliwi zakup wyposażenia,                       

a w umowie, którą zawrze Starostwo ze szpitalem, będą szczegółowe wyliczenia- co za ile ma 

zostać zrobione, bądź jaki sprzęt zostanie zakupiony. Jeżeli umowa nie zostanie prawidłowo 

rozliczona szpital będzie musiał zwrócić udzieloną dotację do budżetu powiatu.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że pierwotny zapis uchwały 

dotyczący zmian w budżecie umożliwiłby zakup wyposażenia dla oddziału chirurgii. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak zgadzając się z przedmówcą dodała, że jeżeli środki 

zostałyby u nas na § 6060 byłby to tylko zakup zrobiony przez Starostwo.  

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński powiedział, że potrzeby szpitala są nieograniczone. 

Jeżeli zamierzeniem radnych jest zakup sprzętu, w tym kardiomonitora, to tak zostanie to 

zapisane w umowie i Zarząd Powiatu tego dopilnuje. 

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski powiedział, iż wypowiedź tą traktuje jako 

konkretną deklarację, która zostanie przełożona na zapisy umowy. Przeznaczenie tych środków 

w § 6220 umożliwi praktyczną realizację złożonej przez Starostę deklaracji. Zwrócił uwagę, że 

przyjmując wniosek na posiedzeniu Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego, 

dzisiaj, aby umożliwić zakup sprzętu zgodnie z deklaracją Starosty, członkowie Komisji 

musieliby zagłosować przeciwko swojemu wnioskowi.  

Radna Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że nie ma w tym nic dziwnego, gdyż członkowie Komisji 

chcieli wniosek wycofać po uzyskaniu informacji. Informacji ta dzisiaj została udzielona, wobec 

czego należy głosować za zapisem uchwały proponowanym przez Zarząd.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Henryk 
Sadzki powiedział, iż był zdziwiony, że taka informacja nie została wcześniej przez Zarząd 

przygotowana. Gdyby taka informacja była- nie było by tej dyskusji.  

 

Wniosek Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego o wykreślenie wydatku 
opisanego w pkt 13 uzasadnienia do projektu uchwały tj. „Zmiany w planie wydatków 
pomiędzy paragrafami: - z wydatków inwestycyjnych w dz. 851 rozdz. 85111 na szpital           
z § 6050 na dotacje dla szpitala na remont oddz. Chirurgicznego § 6220 – 30 000 zł.”.                  
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w wyniku głosowania- 0 głosów „za”, 14 głosów „przeciw” przy 5 głosach 
„wstrzymujących się” został odrzucony.  
 

Autopoprawka do projektu budżetu została przyjęta w wyniku głosowania- 19 głosów 

„za”, 
 

Uchwała Nr XII/95/07 w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2007 rok została 
podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 

 
Ad. 9) 
Odpowiedzi na zapytania radnych. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński odpowiadając na zapytanie radnego Pana Krzysztofa 

Wachowiak dotyczące kategoryzacji dróg wyjaśnił, że temat ten nie był ukrywany, o czym może 

świadczyć długi czas pracy nad uchwałą. Najlepszym dowodem na to, że radni gminni wiedzieli 

o pracach nad kategoryzacją były sygnały, jakie docierały z gmin, np. z Gminy Krobia. 

Powiedział, że trudno mu ustalić przyczyny, dlaczego radni Ponieca nie wiedzieli o projekcie. 

Dodał, że jednocześnie prace te nie miały charakteru konsultacji społecznych, dotyczyło to 

raczej porządkowania spraw powiatowych przy tworzeniu budżetu i ustaleniu pewnych 

priorytetów i kryteriów. Podkreślił, że Gmina Poniec dobrze współpracuje z powiatem 

dofinansowując w znacznym stopniu różne remonty dróg.  

Odpowiadając na zapytanie radnego Pana Mirosława Walusia dotyczące dofinansowania 

Stowarzyszenia im. Bł. Edmunda Bojanowskiego Starosta wyjaśnił, że jedyną obietnicą, jaka 

była złożona to umowa opiewająca na sumę 9.000 zł. W późniejszych rozmowach, na skutek 

złożenia przez Dyrektora Pana Stanisława Srokę wniosku o dalsze dofinansowanie, padła 

obietnica rozpatrzenia tego wniosku. Okazało się, że niemożliwe jest takie przekazanie 

środków, gdyż to Stowarzyszenie jako uczestnik konkursu o udzielenie dotacji, nie może 

jednocześnie otrzymać tych środków w innej formie. Dodał, że wszystkie Stowarzyszenia, które 

wnioskowały o dofinansowanie otrzymały je w kwocie mniejszej, niż ta o jaką wnioskowały. 

Koszt funkcjonowania Stowarzyszenia to 40.000 zł, wnioskowali o 9.000 zł i tyle otrzymali. 

Poinformował, że również jest członkiem tego Stowarzyszenia i nie jest mu obojętny jego los, 

jest to przy tym element promocji powiatu. Z tego też względu zwróci się do radnych o ujęcie 

pewnych środków na funkcjonowanie tego Stowarzyszenia również w budżecie powiatu na 

2008 r. Również Gmina Piaski angażuje się finansowo w utrzymanie tego Stowarzyszenia. 

Obecnie trwają prace nad oddzieleniem działalności Stowarzyszenia od Zespołu Szkół 

Rolniczych. Stowarzyszenie otrzyma mieszkanie z przeznaczeniem na biuro, które do tej pory 

mieściło się w budynku szkoły. Plac wokół muzeum oraz samo muzeum zostanie wydzielone, 

aby pomniejszyć koszty funkcjonowania szkoły.  
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Ad. 10) 
Wnioski i Oświadczenia radnych. 
Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski złożył wniosek dotyczący poprawy 

bezpieczeństwa. Wniosek jest wynikiem rozmowy z rodzicami dzieci uczęszczających do 

Szkoły Podstawowej Nr 1 w Gostyniu, które muszą przejść przez skrzyżowanie ul. Nad Kanią i 

ul. Fabrycznej. Przejście dla pieszych usytuowane na początku ul. Fabrycznej jest dość 

niebezpieczne ze względu samochody, które czasami z dużą prędkością pojawiają się na tym 

zakręcie, a widoczność jest tam ograniczona. Stąd też Przewodniczący złożył wniosek o 

przesunięcie tego przejścia dla pieszych na ul. Nad Kanią przed „Chatą Polską”. Dodał, że 

wniosek ten chciałby złożyć za pośrednictwem Starosty do administratora drogi bądź też do 

Komisji Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym.  

Radny Pan Henryk Sadzki zwrócił uwagę na przejście dla pieszych usytuowane przed samym 

Starostwem. Doszło tu już do kilku kolizji, jak również ucierpieli tu piesi, którzy zostali potrąceni. 

Dlatego wspólnie z Gminą oraz zarządcą drogi należy rozwiązać ten problem.  

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak poparł wniosek radnego Sadzkiego. Dodał, że miejsc, gdzie 

przejścia dla pieszych są zlokalizowane w niebezpiecznych miejscach jest dużo więcej. 

Ostatnio miał miejsce groźny wypadek właśnie na przejściu dla pieszych. Komisja ds. 

Bezpieczeństwa mogłaby zając się ta sprawą poprzez dokonanie analizy usytuowania przejść 

dla pieszych.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak poinformował, że we wrześniu br. złożył interpelację, która 

potraktowana została jako zapytanie. Do tej pory radny nie otrzymał na nie żadnej odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski odpowiedział, że sprawdzi tę sprawę, ale 

sądzi, że Dyrektor SP ZOZ udzielił na nie odpowiedzi.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że na to pytanie nie otrzymał żadnej 

odpowiedzi. Ponadto powiedział, że chciałby ustosunkować się do stanowiska Zarządu Powiatu 

w sprawie funkcjonowania SP ZOZ. W pkt. 4 dotyczącym polityki kadrowej Zarząd stwierdza, że 

wyjaśnienia składane w tym zakresie przez Dyrektora SP ZOZ zasługują na wiarygodność, co 

potwierdziło orzeczenie Sądu Pracy w sprawie Przełożonej Pielęgniarek. Postępowanie zostało 

umorzone. Radny zapytał, na jakiej zasadzie, skoro Dyrektor w sądzie wycofał zmianę 

stanowiska pracy Przełożonej. Ponadto radny zwrócił uwagę na omawianą dzisiaj sytuację 

finansową szpitala, tj. sprawę dotacji w wysokości 30.000 zł. Wyraził przekonanie, że w szpitalu 

zbyt dużo pieniędzy się marnuje- Dyrektor stworzył następne stanowisko, tj. stanowisko 

Zastępcy Przełożonej. Zapytał, w jakim celu tak postąpił, skoro Pani wraca na swoje stanowisko 

pracy a dawniej nie było stanowiska Zastępcy. Utrzymanie jednego pracownika kosztuje. 

Sekretarz Pan Leszek Maliński wyjaśnił, że przygotował tę informację dla członków Zarządu 

analizując sprawę Przełożonej Pielęgniarek. Przyznał, że Dyrektor wycofał przeniesienie tej 

Pani do pracy na innym stanowisku pracy, a nie wycofywał wypowiedzenia umowy o pracę, 

gdyż takie wypowiedzenie miejsca nie miało.  
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Radny Pan Mirosław Waluś zwrócił uwagę, aby w celu usprawnienia dyskusji na pewne 

tematy zobligować Dyrektora SP ZOZ, że skoro sam nie może przybyć na sesję, to powinien 

wydelegować osobę przez siebie wskazaną. Ponadto radny zwrócił się z zapytaniem do 

Sekretarza Powiatu, kiedy Komisja Statutowa będzie mogła ruszyć z pracą nad tekstem 

jednolitym Statutu, gdyż obecnie trwa miesięczny postój z przyczyn technicznych.   

Sekretarz Pan Leszek Maliński przeprosił członków Komisji Statutowej, gdyż z uwagi na 

awarię sprzętu nie można było kontynuować prac- dane, które znajdowały się na serwerze 

muszą zostać odtworzone. Dodał, że w czasie ok. 10 dni Komisja wznowi swoje obrady.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek jako Przewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej  

i Porządku Publicznego powiedział, że terenie powiatu są miejsca szczególnie niebezpieczne. 

Komisja zbiera się na posiedzeniu 6 grudnia br. i w związku z tym zaapelował do radnych,         

aby zgłaszali informacje o takich miejscach do Biura Rady. Ponadto zwrócił się do Pana 

Janusza Plessner- pracownika Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu z pytaniem, jak daleko 

posunięte są przygotowania do akcji zima.  

Pan Janusz Plessner poinformował, że akcją „zima” zajmuje się firma „DROGBUD- GOSTYŃ” 

Sp. z o.o., która wyłoniona została w wyniku postępowania przetargowego przeprowadzonego 

w 2005 r. Umowa została zawarta na 3 lata. Ponadto pracownik PZD stale jest w kontakcie z tą 

firmą.  

Radny Pan Zdzisław Kowalczyk poruszył sprawę parkingu przy szpitalu. Zwrócił uwagę, na 

miejsce na ul. Kolejowej przy stacji benzynowej. Stwierdził, że jest to ulica bardzo szeroka,            

a przy tym jednokierunkowa. Stąd też jedną stronę jezdni można by przeznaczyć na parking, 

tak jak to ma miejsce na Rynku. Obecnie parkuje tam wzdłuż jezdni niewiele samochodów. 

Radny Pan Henryk Sadzki poparł wniosek przedmówcy, ale dodał, że Komisja 

bezpieczeństwa w ruchu drogowym postawiła znak zakazu parkowania w tymże miejscu               

w momencie powstania marketu „NETTO”.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że wniosek radnego 

Kowalczyka dotyczy odcinka ul. Kolejowej biegnącej przez planty.  

Radny Pan Henryk Sadzki stwierdził, że w takim przypadku należałoby usankcjonować to jako 

miejsca parkingowe.  

 

Ad. 11) 
Wolne głosy 
Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski poinformował, że zgodnie z art. 25 c ust. 12 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym (Dz.U. 2001, Nr 142, poz. 1592 

ze zmianami) radni Rady Powiatu Gostyńskiego złożyli oświadczenia w terminie. Ponadto, na 

podstawie pisma Urzędu Skarbowego w Gostyniu Nr PD/072-31/07 z dnia 30 października 

2007 r. poinformował, że nie stwierdzono nierzetelności w złożonych oświadczeniach 

majątkowych. Naczelnik Urzędu Skarbowego zwraca uwagę na prawidłowość i kompletność 

wypełniania oświadczeń majątkowych, zwłaszcza podawania wszystkich wymaganych 
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informacji i wartości składników majątkowych. Należy również zachować ciągłość logiczną 

między kolejnymi oświadczeniami, pamiętając o tym, że oświadczenie winno obejmować stan 

majątkowy na koniec danego roku.  

Ponadto stosowną informację złożył Starosta, który poinformował, iż do złożenia oświadczenia 

za rok 2006 zobowiązanych zostało 40 osób. Są to członkowie Zarządu, Sekretarz, Skarbnik, 

kierownicy jednostek organizacyjnych oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu 

Starosty. Oświadczenia złożono w terminie przewidzianym ustawą. Po dokonaniu analizy 

zostały przekazane do urzędów skarbowych w Gostyniu, Lesznie i Śremie właściwych dla 

miejsca zamieszkania tych osób. Z uzyskanych informacji wynika, że w analizowanych 

oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości, jedynie Urząd Skarbowy w Gostyniu zwrócił 

uwagę, aby oświadczenie obejmowało stan majątkowy na koniec danego roku.  

Przewodniczący poinformował, że 11 grudnia br. (tj. wtorek) o godz. 13:00 odbędzie się debata 

na temat rynku pracy i przedsiębiorczości w powiecie gostyńskim. Debata odbędzie się w sali 

posiedzeń Starostwa Powiatowego. 

 
Ad. 12.  
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Pan Robert 
Marcinkowski zamknął XII sesję Rady Powiatu Gostyńskiego o godz. 18:30.  
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